
     
 
 
 
 
 

 
 

Tisková zpráva 
 
 

Žádosti o dotace 

 
   Město Svitavy v minulých letech investovalo nemalé peníze do zlepšení sportovní infrastruktury 
na celém svém území. Vždy se hledala řešení, jak celou investici nehradit jen ze svého rozpočtu, ale 
jak si pomoci různými dotacemi. Při všech záměrech byla velmi důležitým partnerem, ať již 
z pohledu přípravy, tak při vlastní realizaci, tělovýchovná občanská sdružení TJ Svitavy a Sporty 
Svitavy. Ta se, shodně jako město, pokoušela získat potřebné finanční prostředky z dotací státního 
rozpočtu. Povedlo se to u investice při rekonstrukci fotbalového hřiště a atletické dráhy na 
Svitavském stadionu a dále u rekonstrukce fotbalového hřiště v ulici Antonína Slavíčka, kde byl  
povrch pokryt umělou trávou. 
   I v příštím roce budeme usilovat o zvýšení úrovně sportovišť. Chceme investovat do zkvalitnění 
provozu a nových prostor se zázemím. 
 
Pro realizaci v příštím roce byly podány žádosti o dotace na tyto záměry: 
 
1) Žadatel  :   Sporty Svitavy 

Záměr   :   provedení umělého osvětlení  fotbalového hřiště s umělým povrchem 
v ulici Antonína Slavíčka 

Výše investice: 5 mil. Kč 

 
2) Žadatel :   TJ Svitavy 

Záměr:   rekonstrukce víceúčelové haly na Svitavském stadionu 
Výše investice:  30 mil. Kč 

 
3) Žadatel:   Sporty Svitavy 

Záměr:   nákup mechanizace na údržbu umělého trávníku 
Výše investice:  0,930 mil. Kč 

 
4) Žadatel:   Město Svitavy 

Záměr: rekonstrukce sociálního zázemí hokejbalového hřiště v ulici Slunečné 
Výše investice: 3,7 mil. Kč 
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